

Notulen bestuursvergadering v.v. D.E.T.O. gehouden op maandag
3 juni 1985.

∠ binnen

De penningmeester, Johan Alberts, komt iets later de bestuurs-
kamer dan was afgesproken.

Om half acht opent de voorzitter, Gerard Pool, met een kort
woord van welkom de vergadering.

Deze vergadering zal de laatste zijn voor Egbert van der Veen,
daar hij aan het eind van dit seizoen stopt om het secretariaat
te bemannen.

Daarna krijgt de secretaris van de voorzitter de gelegenheid de
notulen van de vorige vergadering voor te lezen.

Deze worden onder dankzegging aan de secretaris onveranderd
goedgekeurd en getekend door voorzitter en penningmeester.
Ook leest de secretaris - na vele verzoeken van Roel Schonewille
het verslag voor van de vorige ledenvergadering.

De komende ledenvergadering - welke is vastgesteld voor maandag
17 juni 1985 - komt aan de orde. Algemeen verwacht men een rustige
vergadering.

Daar de redactie van het clubblad heeft gemeend, dat de laatste
editie van dit seizoen pas zal verschijnen op 18 juni 1985, be-
sluit het bestuur de uitnodigingen voor de ledenvergadering van
17 juni zelf aan huis van de leden te brengen.

De boekingen komen weer aan de orde. Er wordt bij wijze van
proef besloten om m.i.v. het volgende seizoen als volgt te hande-
len:

Krijgt geen der leden van een elftal een boeking, dan ontvangt
dat team aan het einde van het seizoen 2 krat bier;
bij 1 boeking van één der leden 1 krat, en bij meerdere boekingen
moet men dorst lijden.

Het betalen der boekingen door de leden zelf gebeurd sporadisch.
Ook het bewuste enquête-formulier komt weer om de hoek kijken.

Rondvraag:

Johan Netters: wat is uit gesprek met G. Tijhof, voorzitter supp.
ver. gekomen.

Het ging tijdens dit positieve gesprek o.a. over plaatsen van
dug-outs aan de zijde van de tribune; supp.ver. wil f.1500,-
bijdragen.

Hans van het Laar: Verzoekt E.v.d. Veen even de vergadering te
verlaten. Het gaat om de a.s. ledenvergadering waarin de secr.
afscheid zal nemen. Voorstel ere-lidmaatschap en horloge van on-
f.150,- met inscriptie. Iedereen akkoord.

Nadat Egbert v.d. Veen weer heeft plaats genomen aan de bestuurs-
tafel worden door hem en de a.s.secretaris diverse zaken door-
genomen waar het gehele bestuur getuige van is.

Roel Schonewille: Centrale agenda voor het bijhouden van de
diverse vergaderingen. G. Tijhof had dit atriboot in feite al
moeten bezorgen, zoals afspraak was met D.B.

Daarna volgt - vaak rumoerig - gesprek over het al of niet aan-
blijven van diverse eerste elftal-spelers. Wij zullen wel zien
is de algemene opinie.

Maakt b.v. D.B. afspraken met leden van het eerste elftal, dan
dit ter bestuurstafel brengen doormiddel van agendapunt: medede-
lingen.

Gerrit Reekers moet in eerste selectie komen.

Cor Bal: Gesprek met bestuur enerzijds en A. Stokman en J. van
Lenthe, anderzijds. Afscheid Gilissen 15 juni en binnenhalen
Steun 18 juni.

Johan Alberts: Er is een behoorlijke achterstand in de betaling
der contributie door diverse leden. Lambers zal ingeschakeld
worden tegen vergoeding. Bestuur vindt wel dat ook hier vinger
aan de pols gehouden moet worden. Maatregelen treffen.

Voorzitter deelt nog mede, dat OAD aan einde seizoen stopt met
sponsoring. Uitkijken naar een nieuwe.

Niets meer aan de orde sluit de voorzitter deze lange vergade-

dering met een woord van dank en een wel thuis.

Akkoord Voorzitter:

Akkoord Penningmeester:

